

March 11

3月11日

Dear Students, Parents, and Colleagues,

亲爱的学生，家长和同事

You must be all aware now that in response to the current Covid outbreak, we must once again change our plans with our Week Without Walls outdoor experience. Of course, it is disappointing but necessary to ensure the safety of everyone. We remain committed to offering the camps as soon as possible and will inform you at the earliest.

想必各位现在都知道，为了应对当前的新冠疫情进一步出现，我们必须再次改变我们的“无墙周”户外体验计划。当然，这是令人失望的，但我们有必要确保每个人的健康安全。我们仍然致力于尽快提供无墙周，并会尽快通知您最新的消息。

The rest of our activities remain unchanged. Due to the volatile situation of the pandemic, please expect last-minute changes since an accurate decision is tough to make more than a few days in advance.

我们的其他活动保持不变。由于新冠疫情的动荡局势，尽管我们很难提前几天做出准确的决定，但是我们还是会让各位及时了解最新的安排调整。

We thank you again for your understanding and collaboration! I also want to particularly thank our students for their flexibility and adaptability and the teachers who were prepared for all eventualities.

我们再次感谢各位的理解与合作！我还要特别感谢我们的学生的灵活性和适应能力，以及为所有可能发生的情况做好准备的老师。

Get involved with UPAZ!!

加入我们的家委会！！

We invite interested parents to take a more active role with our Parent Association, whether it is as year level representative, SCF Representative, of linguistic group representative. If interested, please complete the QR Code below.

我们邀请有兴趣的家长在我们的家委会中发挥更积极的作用，无论是作为年级代表、SCF 代表还是语言组代表。如有兴趣，请填写下方二维码。

Elevate UISZ

提升 UISZ

Once again, we would like to invite all members of the community to complete the survey that aims to better envision the future of our school. Please complete the QR code below. Thank you!

再次，我们想邀请社区的所有成员完成旨在更好地展望我们学校未来的调查问卷。请填写下方二维码。谢谢！

Date 日期	Time 时间	Event 活动	Parents invited? 是 否邀请家长	Event description 活动详情
March 11 3月11日	9:00am to 12:00	Open Day 开放日	Held online 线上	Please let us know should you know anyone who is looking for a new school. 如果您认识任何正在寻找新学校的人，请告诉我们。
March 21-23	All day	Year 3-4 Camp with Insight adventures	No, sorry!	
March 24	2:30 to 6:00pm	Parent-Teachers Conferences Part I	Yes, online otherwise	The conferences will be held in the presence of the student, the parents, and the teacher.
March 25	9:00 am to 2:30 pm	Parents-Teachers Conferences Part II	Yes, online otherwise	The conferences will be held in the presence of the student, the parents, and the teacher.
March 25	From 2:30 pm to 6:00pm	Family-Sports Afternoon	Yes, permitting	Parents, students, and employees are invited to wear their sport clothes and engage in fun, family friendly games,